

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX:2433 9009

E-mail:info@byknmc.edu.hk

WEB:http://www.byknmc.edu.hk/

敬啟者:

三月份綜合通告

1. 中六級畢業典禮

本校中六畢業典禮將於3月5日(星期三)上午假本校禮堂舉行,誠邀中六級學生的家長參加。 有關詳情可參閱2月18日所發出的「中六畢業禮通告」[通告編號:2425-234]。中一至中五級 的學生需於第三至第五節課出席典禮,其餘課堂將如常進行。

2. 學校活動日

本校將於 3 月 6 日 (星期四)舉辦「YKN Fun Day× 青藍舞台」活動。校方計畫於當日上午舉辦新興運動初體驗、班際比賽、精神健康活動攤位以及音樂劇表演,旨在鼓勵學生建立健康的生活方式。除此以外,校方亦在下午安排學生才藝表演,鼓勵同學發揮潛能,增強自信心。當天的上課時間仍為上午 8:15 至下午 4:00,請同學穿著整齊運動服回校。

3. 期中考試安排

本校將於 3 月 17 日 (星期一)至 21 日 (星期五)舉行中一至中五級期中考試。考試時間表及範圍已於今天發放給學生,家長及學生亦可透過 Grwth 應用程式查閱相關文件。請家長查閱並督促 貴子女努力溫習,以便取得好成績。

- (1) 在考試期間,學生須穿著整齊校服回校。如當天沒有應考科目,則毋須回校。如因惡劣天氣或突發事故而教育局宣布停課,當天考試的科目將會順延至下一個上課天,有關詳情請參閱學生手冊第17頁及第18頁。
- (2) 學生不得無故缺席考試。如因病告假,請在復課後第一個上課日向班主任提交家長信及缺考 當天的有效醫生證明書。能提供證明文件者,本校會評估缺考科目的分數,否則將記為零分。 所有科目均不設補考。
- (3) 校方將根據公開考試要求執行試場規則。在考試期間,學生不得攜帶任何具響鬧功能的物品 及智能手錶。如有攜帶手提電話,電話必須關掉且不得放在身上或桌上。違反規則或因電子 產品響鬧影響他人考試的學生,除了會受到紀律處分外,該科目將被扣分。如考試期間攜帶 手提電話前往洗手間,亦將記為**零分**。
- (4) 准許使用計算機的科目中,考生必須使用獲香港考試及評核局許可(具有 H.K.E.A APPROVED 或 H.K.E.A.A. APPROVED 標記)的計算機,否則將被扣分。
- (5) 校方將於 4 月 28 日 (星期一) 派發期中試成績表,家長如想了解 貴子女的學業情況,歡 迎致電學校與班主任聯繫。



Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX:2433 9009

E-mail:info@byknmc.edu.hk

WEB:http://www.byknmc.edu.hk/

4. 中六級學習假期及香港中學文憑考試

- (1) 2月28日(星期五)至3月4日(星期二)是模擬考試試題討論日,學生需按照上課時間表回校上課。自3月6日(星期四)起,學生毋須回校上課,應留在家中勤加溫習,專注準備公開考試。各科老師將安排溫習班以協助學生,補課時間表已於2月21日(星期五)發放給學生[通告編號:2425-240]。學生必須穿著整齊校服並準時出席。學生如自行返校溫習,亦必須穿著整齊校服,並按照學校正常上課時間進出校門。
- (2) 中六級學生可由 4 月 28 日(星期一)起回校向班主任領取全年成績表及畢業證書等文件, 並妥善保存。
- (3) 香港中學文憑考試將於 3 月下旬至 5 月期間舉行,考生須準時前往准考證上指定試場應 考。2025 年香港中學文憑考試放榜日為7月16日(星期三),所有中六學生須於上午8時 30 分到校領取文憑試成績通知書。

此致

貴家長

佛教葉紀南紀念中學

校長



謹啟

二零二五年二月二十八日



Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association 香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

EL: 2495 3363 FAX:2433 9009

E-mail:info@byknmc.edu.hk WEB:http://www.byknmc.edu.hk/

28th February, 2025

Dear Parents,

Comprehensive Notice for March

5. <u>F.6 Graduation Ceremony</u>

The Form 6 graduation ceremony will be held on 5th March (Wednesday) morning at our school hall. Parents of Form 6 students are cordially invited to attend. For more details, please refer to the "Form 6 Graduation Ceremony Notice" issued on 18th February [Notice No: 2425-234]. Students from Form 1 to Form 5 are required to attend the ceremony during the third to fifth periods, while other periods of lesson will proceed as usual.

6. School Activity Day

Our school will organize the "YKN Fun Day × Talent Show" activity on 6th March (Thursday). The school plans to hold activities including an introduction to newly emerged sports, inter-class competitions, mental health activity booths, and musical performance in the morning, aimed at encouraging students to establish a healthy lifestyle. Additionally, there will be a student talent show in the afternoon to encourage students to unleash their potential and build self-confidence. The school hours for that day will remain from 8:15 am to 4:00 pm, and students are requested to wear neat sports attire.

7. Mid-term Examination Arrangements

Our school will be conducting Mid-term examinations for students in Form 1 to Form 5 from 17th March (Monday) to 21st March (Friday). The examination timetable and scope of assessment have been distributed to students today; relevant documents can be found through the Grwth app. Parents are advised to check the related information and urge your children to study hard to achieve good results.

- (6) During the examination period, students must be in the full set of school uniforms. Students are not required to come back to school on days with no examination. If the Education Bureau (EDB) makes announcements to suspend classes because of bad weather or extreme conditions during the examination period, the examinations scheduled for that day will be postponed to the next school day. For details, please refer to pages 17 and 18 of the Student Handbook.
- (7) Students are not allowed to be absent from examinations without proper reasons. In the case of absence from examinations because of sickness, a **parent's letter** and **a valid medical certificate**for the day of absence must be submitted to the class teacher on the first school day after returning. Students who can provide valid documentation, the school will assess the scores for the missed subjects; otherwise, a score of zero will be recorded. No make-up examination will be

held for any subjects.



Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association 香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

L: 2495 3363 FAX:2433 9009

E-mail:info@byknmc.edu.hk WEB:http://www.byknmc.edu.hk/

- (8) The school will enforce examination rules according to public examination requirements. During the examination, students are not allowed to bring any items with alarm functions or smartwatches. If a mobile phone is brought, it must be turned off and not placed on the person or desk. Students who violate these rules or allow their electronic devices to disturb others during the exam will face disciplinary actions, and points will be deducted for that subject. If a student takes a mobile phone to the restroom during the exam, it will also result in **a score of zero.**
- (9) For subjects that allow the use of calculators, candidates must use calculators approved by the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (marked with H.K.E.A APPROVED or H.K.E.A.A. APPROVED); otherwise, points will be deducted.
- (10) The school will distribute Mid-term Examination report cards on 28th April (Monday). If parents would like to inquire about your child's academic performance, please contact the class teachers at any time.

8. Study Leave and HKDSE Examinations for Form 6 Students

- (2) From 28th February (Friday) to 4th March (Tuesday), students will have discussion days for the mock exam questions and must return to school according to the regular timetable. Starting from 6th March (Thursday), students will not need to come to school and should study hard at home to prepare for the public examinations. Teachers will arrange revision classes to assist students, and the supplementary class timetable was distributed to students on 21st February (Friday) [Notice No: 2425-240]. Students must wear school uniforms and be punctual. If students return to school to study on their own, they must also wear school uniforms and be at the school according to normal school hours.
- (3) Form 6 students can return to school starting from 28th April (Monday) to collect their annual report cards and graduation certificates from their class teachers. Students are advised to keep these documents properly.
- (4) The HKDSE will take place from late March to May. Candidates must arrive at the designated examination venues stated on their admission cards on time. The results release date for the 2025 HKDSE will be 16th July (Wednesday), and all Form 6 students must come to school at 8:30 am to collect their examination results notification.

Yours faithfully,

Mr. Lam Chi Wai, Jimmy

Principal

Parents are requested to use the electronic notification system to reply to this announcement.